
Scénář – Věra Mimrová 
 
Paní Věra Mimrová si v současné době užívá zasloužený odpočinek. Vystudovala 
zdravotnickou školu a získala práci, o které snila. Byla zdravotní sestrou v jeslích. 
Vdala se a žila spokojený život. Jednoho dne v roce 1975 potkala známého s nabídkou 
práce pro seniory.  
 
Pro seniory, to už bylo krásný. To už jsem byla zaběhnutá ve své práci, v těch jesličkách a       
jednou, když jsem šla z práce, tak jsem se potkala se známým pánem, který dělal zahradníka     
a ten mě zastavil a řikal: Jakpak holčičko, nechtěla bys tady něco udělat pro důchodci ?             
On mně to začal vysvětlovat, že je tady u kláštera domek, kde je jedna místnost a tam že se 
schází důchodci. A říkal : „ Choděj tam tři nebo čtyři bábinky, kterým já tam zatopím a 
chvilku s nimi povídám, někdy jim uvařím čaj a oni by měly zájem, kdyby jim někdo něco 
vyprávěl nebo přečet. Mně nemusel dvakrát říkat, když bylo něco potřeba. Tak jsem na to 
kejvla.   
 
Tehdy byl položen základ Klubu seniorů Dobrá pohoda. Zájem o setkávání v klubu 
vzrůstal. Přicházelo stále více zájemců. Poslouchali hudbu, zprávy z rádia, četli knížky. 
 
Hlavně to bylo takový přátelský posezení.Ale začala jsem přemýšlet, že by se ty lidi mohli 
trochu poučit, něco poznat. A pak mě napadlo, co asi ti důchodci vědí třeba o tom, jak se 
pracuje v Tepně nebo co se dělá ve Stavostroji, co se dělá v papírnách ? Tak jsem to zkusila a 
opravdu nás přijaly všechny továrny novoměstský. Byli jsme se podívat v průmyslovce, ve 
všech školách, co tady jsou, tak jsme je navštívili. Tam nás vždycky uvítali, děti nám něco 
předvedly. Mateřskou školu jsem poprosila, aby nám přišli udělat Den žen. Už to bylo tak, že 
ani jsme nemohli všechny zájemci třeba přijmout na nějaký zájezd. 
 
Nejprve poznávali okolí, později se vydávali i na delší výlety a zájezdy. 
 
Vrcholem bylo, když jsme poprvé jeli autobusem na dva dny. To byl zážitek. Protože, kdo 
z těch lidí tady ve městě se dostal do Krkonoš ? A to jsem vám ještě zapomněla říct. Jé, to 
jsme dělali akci velikou. My jsme dělali taneční zábavu pro seniory. 
 
Až do roku 2023 byla paní Mimrová vedoucí novoměstského klubu seniorů. Této práci 
se věnovala více než 45 let.V listopadu onemocněla, musela zůstat doma a řídila činnost 
klubu seniorů z domova. 
 
Protože se mě tam vytvořila skupina lidí, který mě pak začali pomáhat, to já jsem všechno 
sama už potom netáhla. 
 
Paní Mimrová našla spřízněné duše, které pokračují v její práci a snaží se, aby činnost 
klubu byla i nadále pestrá a zajímavá. Klub seniorů Dobrá pohoda se stal nedílnou 
součástí života novoměstských seniorů. 
Práce s lidmi a pro lidi naplňovala paní Mimrovou pocitem uspokojení a smysluplné 
práce.  A co by vzkázala dnešním mladým lidem ? 
 
 Myslím si, že ty dnešní mladí by si měli vážit toho, co mají. Měli by si uvědomit, že ne 
vždycky může mít člověk všechno, co by chtěl. 


